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Abstract (en)
[origin: US2017241625A1] A lighting device for an automotive vehicle includes a printed circuit board having one or more electronic components,
and a support joined, or capable of being joined, to the printed circuit board. The lighting device included a first joining device for joining the
printed circuit board to the support, the first device permitting the printed circuit board to rotate, with respect to the support, about an axis and
perpendicularly to the axis. Also included is second joining device for joining the printed circuit board to the support, located at a distance from the
first joining device and capable of blocking the rotations of the printed circuit board with respect to the support, in an assembled configuration of the
printed circuit board and the support.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif lumineux (10) pour véhicule automobile, comportant : un circuit imprimé (12), comprenant un
ou plusieurs composants électroniques (28) ; et un support (14) assemblé ou apte à être assemblé au circuit imprimé. Le dispositif lumineux
comprend : - un premier dispositif d'assemblage (30, 42, 50) entre le circuit imprimé et le support, ledit premier dispositif autorisant des rotations
dudit circuit imprimé par rapport audit support, autour d'un axe (44) et perpendiculairement (Y, Z) audit axe ; et - un deuxième dispositif
d'assemblage (32, 54) entre le circuit imprimé et le support, situé à distance du premier dispositif d'assemblage et apte à bloquer les rotations du
circuit imprimé par rapport au support, dans une configuration assemblée dudit circuit imprimé et dudit support.
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